
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen)

Datum: 25 maart 2020

Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht,

Steller vragen: raadslid Maria Stam (fractie: PRO Sliedrecht) 

Onderwerp: Voormalig ziekenhuis tijdens Corona

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen 
schriftelijk te beantwoorden aan de steller.

Vraag 1:
1. Heeft het college van Sliedrecht overwogen, contact op te nemen met de 
huidige eigenaar om het gebouw eventueel ter beschikking te stellen om 
opnieuw in gebruik te nemen voor acute zorg van corona patiënten?

2. Heeft het college van Sliedrecht, deze optie ingebracht bij de veiligheidsregio 
Zuid Holland Zuid?

3. Indien het pand niet geschikt is of geschikt te maken is voor de verpleging van 
corona patiënten, is het college van Sliedrecht dan bereid om in onderhandeling 
te gaan met:
de huidige eigenaar van het pand
de aanbieders van thuiszorg in Sliedrecht (RIVAS, WAARDEBURGH en AGATHOS),
om daar waar de druk op mantelzorgers en de thuiszorg te groot wordt, het 
pand de komende periode in te zetten als een tussenvorm van thuiszorg?



Toelichting:

Zoals we allemaal weten, zal de situatie rondom Corona de komende weken nog 
niet direct leiden tot minder patiënten. Daarom stelt de fractie van PRO 
Sliedrecht de volgende vragen aan het college, betreffende de locatie van het 
voormalige ASZ in de Wilhelminastraat.

Ondertekening en naam raadslid,

Maria Stam
Raadslid PRO Sliedrecht


